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Belgický výsledek 
by na ME znamenal zlato
>>> Katka Cachová, po stříbrném úspě-
chu na ME juniorů na začátku srpna, ab-
solvovala další víceboj v Belgii. „Byl to 
lehčí nadprůměr,“ ohodnotila své výsled-
ky v jednotlivých kategoriích. „Jen výška 
se mi nepodařila,“ zalitovala výsledku 
1,69 metru. O to více se jí dařilo v dálce, 
dva centimetry ji chyběli k 6 metrové hra-
nici. V hodu oštěpem si dokonce vytvořila 
osobní rekord 47,47 metru. Celkový bo-
dový zisk 5776 bodů ji v Belgii stačil na 
suverénní vítězství. Takovýto výsledek 
by ji dokonce na předcházejícím mistrov-
ství Evropy zajistil první příčku, protože 
letošní mistryni Evropy stačilo k titulu 
5697 bodů.

Kanoisté úspěšní 
na mistrovství České 
republiky 
>>> V Račicích se konalo od 7. do 8. srp-
na mistrovství České republiky krátkých 
tratí. Jely se závody na 500 metrů a na 
jeden kilometr. Oba rychlostní kanoisté 
z projektu McDonald’s  Olympic Hopefuls 
se prali s českou špičkou o co nejlepší 
umístění. 
Lukáš Koranda, který závodí již v senior-
ské kategorii, obsadil v pátek na kilomet-
ru stříbrnou příčku. Na kratší trati dosáhl 
na neoblíbené čtvrté místo. „Delší tratě 
mi vyhovují mnohem víc,“ komentoval po 
závodě své výsledky mladý kanoista.

Tomáš Janda se pral o umístění s mladší-
mi závodníky. Stejně jako Lukáš má mno-
hem radši delší tratě. A na republikovém 
mistrovství to dokázal. Páteční závod na 
jeden kilometr opanoval a na krk si tak 
zavěsil zlatou medaili. V sobotu si vedl 
skvěle i na kratší trati a svou sbírku me-
dailí rozšířil o stříbro.

Oba kanoisté tak byli se svými výsledky 
na mistrovství republiky spokojeni.

V dorosteneckém věku 
prohání juniory 
>>> V Táboře se 9. srpna uskutečnilo 
mistrovství ČR v triatlonu. Lukáš Kočař 
v něm startoval mezi juniory, přestože 
by podle svého věku měl závodit ještě 
s dorostenci. Své vrstevníky Lukáš vý-
konnostně převyšuje. Nechal se tedy „po-
staršit“ a ve výrazně větší konkurenci se 
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umístil na třetím místě. Dorostenci závo-
dili na stejné trati jako junioři. Díky tomu 
má Lukáš porovnání s českou špičkou 
ve své věkové kategorii. Pokud by zůstal 
v dorostencích, zvítězil by s náskokem 
minuty a půl. „Možná je škoda, že jsem 
se nechal postaršit. Ale větší konkurence 
mi do budoucna pomůže k lepším výko-
nům,“ uvažoval Lukáš o pozitivech a ne-
gativech startu mezi juniory.

Poslední mistrovství 
světa na lodi Laser 4,7

>>> Na začátku srpna absolvovala na-
dějná česká jachtařka mistrovství světa 
ve Finsku. Jednalo se o jeden z jejích 

posledních závodů na lodi třídy Laser 
4,7. Od příštího roku totiž přechází na 
loď Laser Radial, což znamená i pře-
chod do další věkové kategorie. Na lo-
dích Laser 4,7 se totiž jezdí do 17 let. 
V Helsinkách Markéta předvedla solidní 
výkon a mezi 90 juniorkami se umístila 
na 14. místě.

Úřadující juniorský mistr 
světa vs. bývalý juniorský 
mistr světa 
>>> Lukáš Krpálek startoval na konci srp-
na na mistrovství světa mužů v Rotterda-
mu. Dlouho se na tento turnaj připravoval, 
přesto mu vrchol sezóny nevyšel. Loňský 
juniorský mistr světa narazil v prvním kole 
na velmi silného soupeře. Francouzský 
judista Cyrille Maret byl v roce 2006 mi-
strem světa i Evropy mezi juniory a letos 
vyhrál Univerzíádu. Jejich souboj skončil 
vítězně pro Francouze a Lukáš tak vypadl 
z dalších bojů. „Po velmi dobrých výsled-
cích v tomto roce je to pro mě zklamání, 
pomýšlel jsem rozhodně na lepší umístě-
ní,“ hodnotil své vystoupení s nadhledem 
český judista. 
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